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IDRÆTSUDVALGSMØDE 

Aarhus Universitets-Sport, Studenternes hus, Frederik Nielsens Vej 4, Byg. 1420,  

8000 Aarhus C, www.aus.au.dk, E-mail: kommunikation@aus.au.dk 

 
Mødedato: 10-10-2023 kl. 17.30 
 
Mødelokale: Lokale M1.3 
 
Indkaldte: Erik Meineche Schmidt (Formand), Stine Munkholm Jespersen (SR), Rasmus 
Wrang Andresen (Lommeulken), Teis Nørgaard (JAI-H), Sara Hai Abildtrup (ASV), Anders 
Vang Bjerrum (Aarhus Adventure).  
 
AUS: Johan Obenhausen Selmer, Kathrine Lysdahl, Ronja Engstad Poulsen 
 
Fraværende: Teis Nørgaard (JAI-H), Anders Vang Bjerrum (Aarhus Adventure).  
 
Dagsorden 
 
Formalia 

1. Godkendelse af dagsorden.  
2. Godkendelse af referat fra sidst.  

 
Information 

1. Generelt om DSFI (Johan og Ronja). 
a. Ronja (AUS) fortæller først om idrætsdagen 

i. Generelt var der er en rigtig god indsats fra vores klubber, både på 
selve dagen og dagen efter til oprydning.  

ii. Der er dog to vigtige pointer, der kan tages med til næste år: Ved 
floorball turneringen var der kun tre hold tilmeldt, så det var nærmest 
ikke en turnering. Skal de eventuelt have en stand i stedet for? 
Derudover var der et problem med, at folk ikke dukkede op til deres 
turnering. Dette ødelagde flowet og turneringsplanen. Det skal derfor 
fremover pointeres, at ALLE turneringer starter klokken 09.00. Mange 
troede, at de kunne nå studie inden og mødte derfor ikke op.  

1. Der skal fremadrettet være et større fokus på kommunikationen 
og brandingen af idrætsdagen, så folk ikke misforstår, hvornår 
det foregår! Det skal fremadrettet kommunikeres at turneringen 
starter klokken 09.00!  

iii. De fleste turneringer gik rigtig godt og der var god stemning hele 
vejen rundt!  

b. Johan (AUS) fortæller om den generelle dag 
i. Dagen gik helt vildt stærkt, men det gik generelt godt både på dagen 

og i opsætningsdagene op til DSFI.  
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ii. Der var ikke særlig mange fejl - udover at Johnson blev aflyst på 
baggrund af sikkerhedsfirmaets vurdering. Sikkerhedsfirmaet 
vurderede, at der var for mange mennesker og et for stort pres ift. at 
folk ikke ville lytte til sikkerhedsanvisningerne.  

iii. Hvordan kunne det være undgået? à Måske der ikke skal sælges 
15.000 billetter. Der var rigtig mange mennesker!  

1. Alt i alt skete der ikke noget - der var intet der gik galt, heldigvis.  
iv. Det gik dog ned med salget i barerne efter Johnson koncerten, da der 

var mange der forlod pladsen grundet aflysningen.  
1. Måske vi skal have in mente til næste år, at der ikke skal bookes 

så stor en kunstner.  
2. Resten forløb rigtig fint efter koncerten.  

v. Det var godt vejr og der var kæmpe run på, både på barerne og 
madboderne. Man står dog lang tid i kø for at få noget at drikke og 
spise.  

vi. Det bliver spændende at se regnskabet for dette års afvikling, men vi 
forventer, at det er positivt - AUS og IU får årets DSFI regnskab inden 
formandsmøde.  

vii. Ølbowling turneringen er slut for næste år. Det passer ikke ind i det 
setup som DSFI er og står for og hvad vi i AUS og SR står for.  

viii. Vi vil gerne tage en spørgerunde til formandsmødet i november, 
hvorvidt det giver noget for de klubber, der har stande ved DSFI, eller 
om man kan tænke i nye alternativer.   

2. Lederkursus i samarbejde med DGI i efteråret 2023 (Kathrine). 
a. Lederkurset med DGI afholdes over fem moduler fra oktober til februar. Vi har 

fået 23 personer med fra de klubber, der har fundet tilbuddet aktuelt.  
b. Vi får en opdatering på dette i starten af det nye år.  
c. Fra IU deltager Stine Munkholm Jespersen (SR). 

3. Squash (Johan). 
a. Der er et squash forbund (Dansk Squashforbund) som har kontaktet AUS og 

spurgt, om vi vil lave en form for samarbejde. Det er stadig lidt ukonkret.  
b. Det er Skovbakken Squash, som gerne vil lave noget med os ala vores aftale 

om Annexhallen. 
c. Måske ikke helt så oplagt som hvis det havde været padel - måske det skal 

være en anden model, så det ikke er os, der lægger penge, som ved 
badminton i Annexhallen, men at vi eventuelt kan få nogle rabatter. 

d. Der skal eventuelt opsættes et møde mellem Johan, Dansk Squashforbund 
og Skovbakken Squash ift., hvad der er muligt.  

4. Surf tur i påsken 2024 (Kathrine). 
a. Vi har indgået et samarbejde igen med De Brede Planker om en surf tur for 

studerende i påsken 2024. Der er udarbejdet en hjemmeside med 
tilmeldingslink.  

b. Ligesom i år bliver prisen 3500 kr. eksklusiv fly men inklusiv kost og logi samt 
surf undervisning.  

c. Kathrine (AUS) vil reklamere for dette på AUS’ sociale medier.  
5. Annexhallen (Johan).  
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a. Vi er startet op på badminton igen. Vi besluttede ved sidste IU møde, at vi 
ville starte op lidt tidligere, da der var stor efterspørgsel. Det går rigtig godt - 
der er stor efterspørgsel og banerne bliver udlejet.  

b. Vi skal evt. drøfte, om vi skal sætte prisen op på baneleje omkring d. 1. januar 
grundet en generel huslejestigning i Annexhallen.  

c. Vi vil gerne købe flere ketchere à Aftale med Zerv.  
6. ASG à Hjælpende økonomisk hånd  

a. Grundet en økonomisk krise i Aarhus Studenter Gymnastik og Fitness, fik de 
et forskud på 75.000 og AUS lånte dem 25.000. Disse penge har vi fået igen. 

b. ASG er ved at være oppe på samme niveau, som ”normalen”, hvilket er flot. 
Dette kan den nye bestyrelse roses for. De har fået rettet op på tingene.  

 
Diskussion/beslutninger 

1. Dato for formandsskabsmøde i efteråret 2023.  
a. Formandskabsmødet afholdes tirsdag d. 21. november 2023 kl. 18.00 

(spisning 18.00-18.30). 
b. Pizza og sodavand og et par flasker vin, eventuelt kage.  

 
Afrunding 

1. Eventuelt  
2. Næste IU-møde 

a. Torsdag d. 16/11/23.  


